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Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és a Humán Bizottság 2023. június 14-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Babai János, Elekes 

László, Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Gyuga Mihály József 

korelnök, Molnár István k.b. tag, Kindl Attila, Molnár István és Szanyi 

Gábor bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Székely Antal elnök, Babai János, Jónás Róbert, Papp 

Péter Attila és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Ángyán István és Feczkó Rita bizottsági tagok  

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran tanácsnok, 

Szabó Ferenc bizottsági tagok  

Humán Bizottság: Jugovics Józsefné és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 24. § (4) bekezdése alapján „A több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági 

ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot” Ezt követően felkérte Kontschán Flórián Jenőt, a 

PB elnökét az Együttes Bizottsági ülés megnyitására. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság ülését 16 óra 2 perckor megnyitotta, 

megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Elmondta, a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

58/2023. (VI. 14.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. június 14-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2023. június 14-ei, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő volt jelen.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

31/2023. (VI. 14.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2023. június 14-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. június 14-ei, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági 

tagból 5 fő jelen volt. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

77/2023. (VI. 14.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. június 14-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. június 14-ei, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Kontschán Flórán Jenő PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket mindhárom bizottság együtt 

tárgyalja kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a 

bizottságok külön-külön hozzák meg.  

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. június 14-ei, rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Elmondta, egyszer már 

tárgyalták az anyagot, mostanra jelentősen módosult. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, az iparűzési adóról nem írt semmit az előterjesztő, pedig a 

határozatban benne van. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, a bevallások nincsenek teljesen feldolgozva. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, szakmai fejlesztés érdekében havi 1,5 M Ft 

támogatást nyújtanak. Kérdése az volt, ez milyen szakmaiság mellett lesz elköltve, mit takar. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, Bozsik úr majd leírja kérelem formájában, az ő díjazását is takarja, és 

egyéb üzemeltetési költségeket, amik felmerülnek. Az idő rövidsége miatt nem tudta elküldeni ezt a 

kérést. Most nem tudja az 1,5 M Ft felbontását megadni. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök hozzátette, ezt a 9 M Ft-ot biankó jelleggel fogják megszavazni. 

Kérdése az volt, lesz-e rálátás, hogy szakmailag mire fog menni, több kibontást várt volna ebben a 

témában. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, rövid idő állt rendelkezésre az előterjesztés elkészítésére, ez az 

információ nem érkezett meg, kérni fogja, írásban jöjjön be. 

 

Székely Antal HB elnök kérdése az volt, Mészáros István elnök úr tud-e erről felvilágosítást adni. 

 

Mészáros István az OUFC elnöke elmondta, nem tud információt adni. 

 

Molnár István k.b. tag kérdése az volt, lehet-e tudni, Bozsik úr miért nem tisztelte meg jelenlétével az 

ülést.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, jelezte, hogy nem tud jönni ezen a héten semmi egyeztetésre. 

 

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, ha nem tudják, mire akarják elkölteni, nem tudnak dönteni, 

utólag mondanak számot, véleménye szerint ez nem járható út, nem tudja miről fognak dönteni. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, a pálya felújítására és a vízrendszer kiépítésére egy 

árajánlatot, szakmai anyagot látott. Kérdése az volt, volt-e több ajánlattevő, volt-e más irányú 

megkeresés is. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, úgy ítélte meg, ez egy felkérés alapján készített 

kalkuláció, azért készült, látni lehessen, hogy a Tao támogatás betakarja-e ezt a feladatot. Ha olyan 

döntés születik, hogy támogatják a fejlesztés elindítását, pályáztatva lesz, lehet, hogy más lesz a 

kivitelező is.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, az anyagban két pálya jövőbeni igénybevétele 

szerepel. Most egy pálya teljes felújítását és két öntöző kiépítését foglalja magában, a másik pálya a 

következő évben lenne felújítva. Kérdése az volt, nem lehetne-e együtt kezelni a két pályát. 18 M Ft egy 

pálya füvesítése, nem lehetne-e a kettőt egy projektben finanszírozni, és akkor rendelkezésre állna a 

kettő pálya. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, információja szerint ennek az előterjesztésnek az a célja, hogy a 75 M 

Ft Tao elkölthető legyen, és elindítható legyen a foci fejlesztés. Ez a szakmai program folytatódik, és 

további fejlesztések lesznek. Most biztos nem, de később elindítják a másik pálya felújítását. A jövő évi 

Tao-t nem látja, nem tudja, milyen összeg lesz. Ez az utolsó pillanat, hogy a testület tud hozzájárulást 

adni, a 75 M Ft-ra készült tervezés. Jövőre biztos további fejlesztéseket fog igényelni a terület. Ez az 

előterjesztés két főbb részből áll, egyik a koncepció fejlesztés, ha ezzel egyetértenek, a tulajdonosi 

hozzájáruló nyilatkozatot megadják. A 3. az OSZE támogatása, harmadik éve nem részesült 

támogatásban az önkormányzat révén. Ami fontos, a koncepció és a tulajdonosi nyilatkozat, az 1,5 M 

Ft támogatással kapcsolatos döntést a rendes testületi ülésre is el tudnák vinni. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök egyetértve a korábbi hozzászólásokkal elmondta, ennek a 

szakosztály számára nyújtott havi támogatás elbírálása nem befolyásolja a labdarúgás fejlesztését. 
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Véleménye szerint az lenne a helyes, hogy erre a pénzügyi támogatásra vonatkozó határozati pontok 

kikerülnének az előterjesztésből, csak a fejlesztési részt támogatná a testület. A következő rendes 

testületi ülésre az érintettek szakmailag és pénzügyileg támasszák alá igényüket. Ezzel kapcsolatban 

lesz módosító javaslata. 

 

Szanyi Gábor bizottsági tag kérdése az volt, az előzetes ajánlattal kapcsolatban járt-e a pályánál az, 

aki az előzetes árajánlatot adta. 140 m3 vízre lenne szükség a locsoláshoz. Nem valószínű, hogy ott annyi 

vizet találnak, a locsolás 53 E Ft, megvizsgálták-e, hogy lehet-e vizet találni. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, nem tudja megmondani, volt-e kint valaki. 

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, aki segített az ajánlat összeállításában, ő volt kint a területen. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, kockázati tényező, hogy lesz-e ott víz. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök véleménye szerint is ez nagy bizonytalansági tényező. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, mikor elolvasta az előterjesztést, több bizonytalan tényezőt látott, 

de a víz a legsúlyosabb. Abban a mélységben ennyi víz nincs, ha lejjebb mennek, az érinti a karszt 

réteget, arra nem kapnak engedélyt. A patakból locsoltak annak idején. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, a 9 M Ft-ot szeretnék következő ülésen pontokba 

szedve látni. A többit tudja támogatni. Vitáznak, hogy csak a Taos támogatásról van szó, már csak a 

füvet kell a másik pályán megcsinálni, a Taot nem veszélyezteti. Kérte, gondolják meg, az iparűzési 

adóból 100 M Ft jött be, legyen egy komplett egész, gondolják át a második pálya megoldását. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, nem látja annak akadályát, ha megfelelő előkészítés után 

a testület arról dönt, hogy a másik pályát is rendbe rakatja. Jelen pillanatban most még nem tartanak ott, 

erre a szakma tehet javaslatot, érdemes vizsgálni, de elsősorban költségvetési kérdés. 

 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, kérdéses a víz. Kérdése az volt, ha megvalósul a beruházás, nem 

tartanak-e attól, hogy ki fog száradni. Elköltik a sok pénzt és nem állnak rendelkezésre azok a feltételek, 

hogy úgy tartsák fenn, hogy lehessen használni, ha ez nincs tisztázva, akkor nem biztos, hogy érdemes 

beruházni.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, ha már egyszer létesítmény fejlesztést a város 

támogatással hoz létre, fenn is kell tartani. Kérdése az volt, a következő évi költségvetést milyen módon 

fogja érinteni, az önkormányzatnak kötelező lesz a pálya fenntartásáról gondoskodni 

 

Molnár István k.b. tag javasolta, ne csak a pénzügyi és szakma kérdést nézzék, hanem nézzék meg, 

hány gyerek van, aki részesül majd ebben. 

 

 

Molnár István bizottsági tag hozzátette, nem az első eset, hogy az oroszlányi foci ügyben utolsó 

pillanatban kell döntenie a testületnek. Egy hónapokkal ezelőtti beadott kérelemmel jobban meg lehetett 

volna vizsgálni. A döntések végén gyerekek vannak. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök egyetértett a hozzászólásokkal, az anyag tárgyalja, hogy van 

utánpótlás. Az OSE-vel kapcsolatban, amint a csarnok és koncepció kialakításra került, emelkedett az 

utánpótlás képzés is. Bízik a OSZE szakmaiságában, az infrastruktúra az önkormányzat feladata, a 

szakmai tartalom legyen a szakma felelőssége és érdeke. Az első három pont azzal kezdi, hogy fel kell 

méri a kutak állapotát, a kutakra kell helyezni a hangsúlyt. 

 

Babai János bizottsági tag kérte, nézzék meg jobban, a roma felnőtt csapat játékosai elhozzák az első 

helyet. Ezek az emberek megérdemlik, hogy Oroszlányban legyen foci. Sok gyerek szereti a focit, nagy 
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tehetségek. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, nem kéne belekeverni más sportágakat, ugyanis a 75 M Ft 

csak erre vonatkozik. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök módosító javaslata az volt, hogy a határozati javaslat 1. és 2. pontját 

szavazza meg a bizottságot, a 3-4-5-6. pontokat egy 3. pont helyettesítse, hogy az előterjesztő a júniusi 

ülésre készítsen részletes előterjesztést a javasolt támogatási keretösszegről.  

 

Dr. File Beáta jegyző javasolta, a 3. pontot hagyják meg, 4. pontban írják, hogy az OSZE támogatási 

szerződését hozzák vissza. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök kérte, vizsgálja meg a bizottság és a képviselő-testület a másik 

pálya felújításának műszaki és pénzügyi feltételeit. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője hozzátette, a pálya felújítás később fog elkezdődni, addig meg 

tudja mondani az MLSZ, hogy a Tao mennyi lesz. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte, az eredeti módosító javaslatról döntsenek most, ne terítsék 

szét ezt a határozatot. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, érti, Gyuga Mihály mit mond, de a júniusi rendes testületi ülésre biztos 

nem tud bejönni ilyen tájékoztatás. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte, aki egyetért azzal, hogy az 1. és 2. pont nem változik, a 3. 

lesz az 5., és a 4. pont lesz a kérés, hogy június havi ülésére készítsék elő az Oroszlányi Szabadidő 

Egyesülettel kötendő, a labdarúgás szakmai fejlesztéséhez és a hozzá szükséges fedezeti forrásokhoz 

kapcsolódó támogatási szerződést. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

59/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja, hogy „Az 

oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztés 

határozati javaslata úgy módosuljon, hogy az 1. és 2. pont nem változik, a 3. pont lesz az 5., és a 4. pont 

lesz a kérés, hogy a június havi ülésére készítsék elő az Oroszlányi Szabadidő Egyesülettel kötendő, a 

labdarúgás szakmai fejlesztéséhez és a hozzá szükséges fedezeti forrásokhoz kapcsolódó támogatási 

szerződést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte, aki támogatja Gyuga Mihály javaslatát, hogy a képviselő-

testület következő ülésére készüljön műszaki és pénzügyi vizsgálat a 2. pálya felújítására vonatkozóan, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

60/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja, hogy „Az 

oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztéssel kapcsolatban a képviselő-testület következő ülésére készüljön műszaki és pénzügyi 

vizsgálat a 2. pálya felújítására vonatkozóan. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, az 5. pont lenne a két pálya megvalósulásával 

kapcsolatos anyag előkészítése. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az 

előterjesztés módosított határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag 

részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

61/2023. (VI. 14.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés módosított határozati javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök kérte, aki az első módosító javaslatot támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

32/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja, hogy „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó 

önkormányzati döntések” című előterjesztés határozati javaslata úgy módosuljon, hogy az 1. és 2. pont 

nem változik, a 3. pont lesz az 5., és a 4. pont lesz a kérés, hogy a június havi ülésére készítsék elő az 

Oroszlányi Szabadidő Egyesülettel kötendő, a labdarúgás szakmai fejlesztéséhez és a hozzá szükséges 

fedezeti forrásokhoz kapcsolódó támogatási szerződést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök kérte, aki a második módosító javaslatot támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

33/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja, hogy „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó 

önkormányzati döntések” című előterjesztéssel kapcsolatban a képviselő-testület következő ülésére 

készüljön műszaki és pénzügyi vizsgálat a 2. pálya felújítására vonatkozóan. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés módosított határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag 

részvételével, 3 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

34/2023. (VI. 14.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés módosított határozati javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai 

és kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte, aki az 1. módosító javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

78/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága támogatja, hogy „Az 

oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztés 

határozati javaslata úgy módosuljon, hogy az 1. és 2. pont nem változik, a 3. pont lesz az 5., és a 4. pont 

lesz a kérés, hogy június havi ülésére készítsék elő az Oroszlányi Szabadidő Egyesülettel kötendő, a 

labdarúgás szakmai fejlesztéséhez és a hozzá szükséges fedezeti forrásokhoz kapcsolódó támogatási 

szerződést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte, aki a 2. módosító javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

79/2023. (VI. 14.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága támogatja, hogy „Az 

oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztéssel kapcsolatban a képviselő-testület következő ülésére készüljön műszaki és pénzügyi 

vizsgálat a 2. pálya felújítására vonatkozóan.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés módosított 

határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

80/2023. (VI. 14.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés módosított határozati javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

62/2023. (VI. 14.) határozata 

„A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Gyuga Mihály József korelnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

35/2023. (VI. 14.) határozata 

„A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok 

üzemeltetési szerződés módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a Humán 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

81/2023. (VI. 14.) határozata 

„A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződés módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 16 óra 59 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Gyuga Mihály József  

 VFKB korelnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


